中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]毕业祝福语英文简短句子
来源：网络  作者：空山幽谷  更新时间：2025-03-13
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1、愿我们在走向生活的道路上，用自己的双手建造幸运的大厦。
May we build lucky buildings with our own hands on the way to life.
2、看着那张微不足道的毕业照，它却记载了我们在一起的六个春秋。
Looking at that insignificant graduation photograph, it records the six Spring and Autumn Periods when we were together.
3、永远都别把事情想得太糟，乐观满点，危机警戒，望大家都能成功！
Never think too bad about things, be optimistic, be alert to crises, and hope everyone can succeed!
4、你的容貌如明月，你的心灵如水晶，它们缀在我的心幕上，夜夜闪烁，熠熠生辉。
Your face is like the bright moon, your heart is like crystal, they hang on the curtain of my heart, twinkling and shining at night.
5、愿我们做那不显眼的细小的石子，去铺设祖国千里万里的金光大道。
May we make the inconspicuous small stones to pave the Golden Avenue of our motherland for thousands of miles.
6、命运让我们相识相知，生活又使我们相分相离，就像月亮和星星，遥远而又永在一起。
Fate lets us know each other, and life separates us, like the moon and the stars, far away and forever together.
7、朋友就像一把雨伞，无论晴天或雨天，都会永远陪伴在你身旁！
Friends are like an umbrella, whether it\'s sunny or rainy, they will always be there for you!
8、我最亲爱的朋友，你的快乐我会为你加倍，你有苦衷我就会分担，祝你快乐！
My dearest friend, your happiness will be doubled for you. If you have pains, I will share them. I wish you happiness!
9、同窗数载少年情长，望征程千种思绪，愿友情化为奋进的力量！
My classmates have been looking forward to thousands of thoughts in their journey. May friendship be turned into a force to forge ahead!
10、总有一些人，原本只是生命的过客，后来却成了记忆的常客，舍不得离别，难说再见。
There are always some people, originally just a passer-by of life, but later became a frequent visitor of memory, reluctant to leave, it is difficult to say goodbye.
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1、南风又轻轻地吹送，相聚的光阴匆匆。
The south wind blew gently again, and the time of gathering was in a hurry.
2、若不得不分离，便好好地说声“再见”。
If you have to part, say goodbye.
3、冬天我怕冷，夏天我怕热，六月我怕散。
In winter I fear cold, in summer I fear heat, and in June I fear dispersal.
4、同桌至上，这个夏天，我们不毕业。
Top of the table, we won\'t graduate this summer.
5、我们最后一次的合影，变成了我们毕业的证据。
Our last group photo turned out to be evidence of our graduation.
6、毕业了，我们在做一次自我介绍。
After graduation, we are introducing ourselves.
7、来年等我重蹈那些时光，人生如戏早已换了剧场。
When I repeat those times in the coming year, life has changed into a theatre.
8、考完试，这辈子，这个班，基本是聚不齐了。
After the exam, in this life, this class is basically not gathered together.
9、毕业前，相见是一眼万年；毕业后，转身是物是人非。
Before graduation, meeting is a matter of ten thousand years; after graduation, turning around is a matter of human rights and wrongs.
10、毕业季，我们各奔东西，独自流浪在不同的地点。
Graduation season, we go to different places, wandering alone.
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1、在友谊面前，人与人之间，犹如星与星之间，不是彼此妨碍，而是互相照耀。
In the face of friendship, people shine on each other rather than hinder each other, just like stars.
2、生命的小船在青春的港口再次起航，我们就要挥手告别，船儿满载着理想和希望。
The boat of life sails again in the harbor of youth. We have to wave goodbye. The boat is full of ideals and hopes.
3、六年的记忆，忘了吧。只为会笑的明天，不带走任何牵连、一点思念。只是不想流泪。
Six years of memory, forget it. Only for the tomorrow that will laugh, without any involvement, a little missing. Just don\'t want to cry.
4、抵得住考试的压力，却抵不住分别的感伤。
Can withstand the pressure of examination, but can not withstand the sadness of separation.
5、那些以前说着永不分离的人，早已经散落在天涯了。
Those who used to say that they would never be separated have long been scattered in the horizon.
6、有没有那么一个人，你无数次的说要放弃，但是终究还是舍不得。
There is no such a person, you said numerous times to give up, but ultimately reluctant.
7、让我们迈开双腿，去洒行汗水，去踏一路雷声！大学里，有的是鲜花簇拥的前程！
Let\'s stretch our legs, sweat and thunder all the way! In the university, there are many flowers clustered in the future!
8、让我们用共同的信念铸造的航船，到生活的大海去犁出雪白的浪花。
Let\'s go to the sea of life and plough out the snow-white spray with a ship forged with common beliefs.
9、不管你去往何方，不管将来迎接你的是什么，请你带着阳光般的心情启程。
No matter where you go, no matter what you are going to meet in the future, please set out with a sunny mood.
10、毕业换来了一个无忧无虑的暑假，和一个永远不再相见的可能。
Graduation brings a carefree summer vacation and the possibility of never seeing each other again.
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1、愿十年后我提着老酒，愿十年后你还是我老友。
May ten years later I carry old wine, and ten years later you will still be my old friend.
2、天下没有不散的宴席，天下有不散的你我之间的情。
There is no banquet in the world, there are feelings between you and me in the world.
3、老师没骗我们的就是，三年真的很短！
The only thing the teacher didn\'t deceive us was that three years were really short!
4、往前走，决不能把命运的纤绳，拴在青春的幻想上。
Moving forward, we must not tie the rope of destiny to the illusion of youth.
5、毕业的时候，谁都不能哭，我们要笑着离开学校。
When we graduate, nobody can cry. We have to leave school with a smile.
6、一场考试，四张试卷，散了六年。
One exam, four papers, scattered for six years.
7、为了拥抱那一个人，笑着哭着拥抱了整个班，不说再见。
In order to embrace that person, laughing, crying and embracing the whole class, do not say goodbye.
8、毕业那天，我以为我离开了地狱，其实我是离开了天堂。
On graduation day, I thought I had left hell, but in fact I had left heaven.
9、毕业还未来到，我已开始留恋着一切。
Graduation has not yet arrived, I have begun to miss everything.
10、请再谱一支青春曲，伴随你我在明天的征途中继续奋进！
Please compose another youth song, accompany you and I will continue to strive for tomorrow\'s journey!
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1、Time is flying away，and years are passing by，only our friendship is always in my heart，farewell，my friend！take care，my friend！
流水匆匆，岁月匆匆，唯有友情永存心中。朋友，再见！朋友，珍重！
2、Graduation is not only an end to a period，also a commencement of a new period and I hope that future years will bring you continued happiness。
毕业不仅是一个时期的结束，而且是一个时期的开端。我希望未来的岁月将继续给你带来幸福。
3、Best wishes and sincere congratulations on your graduation，May this special day be the commencement of the continued series of upward steps to further success。
祝贺你毕业，并致以最美好的祝福。愿这一天成为你不断取得更大成就的新的开始。
4、Permit me to congratulate you on your graduation！I hope the future will bring you further success and a whole world of happiness。
请允许我为你毕业表示祝贺，愿你未来前程似锦，生活幸福！
5、Heres to the happy graduate for the job you have already done，And heres a happy future that is a most successful one。I pray you will as soon as possible make your name known in the world。
今天，你是学有所长的快乐毕业生，明天，你将会是众人瞩目的成功者。我为你祈祷，愿你早日名扬天下。
6、美美的，再穿一次学生青春服装拍一次照吧。
Beautiful, wear a student\'s youth costume to take a picture again.
7、很想很想，把每个人的脸都努力的记在脑海里。
I really want to remember everyone\'s face in my mind.
8、那年夏天，我无比憧憬大学；今年夏天，我却无比憧憬那年。
That summer, I was looking forward to college; this summer, I was looking forward to that year.
9、最后一个夏天，我们就要说再见。
Last summer, we\'re going to say goodbye.
10、青春不老，我们不散。毕业了，不说再见，我们后会有期。
Youth is not old, we will not leave. Graduated, don\'t say goodbye, we will have some time later.
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